
Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 7. oktober 2020 kl. 17.00 - 19.30  

 
Fraværende: Flemming, Nanna og Belmina. 

Inden punkt 1 blev de 2 nye medarbejderrepræsentanter præsenteret. For skolen: Louise Ejlertsen og 

for børnehaven: Mette Hviid. 

  

 

1) Sproglig udvikling (Link eftersendes) 

• Læsevejlederne introducerer indsatsområde Anne præsenterede. Oplæg vedhæftes 

referatet. 

• Spørgsmål og kommentarer 

 

2) Meddelelser   

• Formanden: Der kommer et antal cykler: 2 stk. i uge 43 og flere følger. 

• Forældrerepræsentanterne: Spørgsmål til deltagelse ved forældremøderne. 

• Skoleledelsen: 1. Stor opbakning til temamøderne. Der er allerede nu tilmeldinger til 

de kommende møder. 2. Spænding om hvorvidt skolen tilgodeses ved 

budgetforhandlingerne. 3. Orientering om renoveringsprojekterne i J, G. og 

børnehaven. 4. Orientering om ny vikarordning. 

• Lærerne: 1. Der er ansat 2 lærere i vikariater. 2. Positiv stemning omkring ny 

vikarordning, spændende hvorvidt gejsten/motivationen holder? 3. Positiv stemning i 

lærergruppen. 4. Knæk cancer – orientering. 

• Pædagogerne: 1. Ny vikarordning fylder meget. Det er er spændende, men også 

spændende hvad der sker, når hverdagen for alvor sætter ind. 2. Positiv stemning. 

• Børnehaven: 1. Der er ansat mange nye pædagoger i børnehaven. 2. Der er travlhed 

med læreplaner. 3. Positivt med den nye koordinatorfunktion. 

  

3) Kontaktudvalg  
 

• Konstituerende møde den 21. oktober  

• Input til dagsorden efterspørges - deadline til B&U den 26. oktober 

• Onsdag den 28. oktober - deadline for input til dagsorden  

• Møde den 14. december Den endelige dagsorden udarbejdes af formandsskabet og 

forvaltningen. Forslag til punkt på mødet: Hvad skal der ske med midlerne fra 

folkeskolemilliarden?  

                                   

4) Sommerferiepasning 
 

• Statistik for sommerferien med afledte økonomiske konsekvenser Orientering ved 

Jørgen. Der har været et ”spild” af personaleressourcer på knap 50000 kr. I timer 

https://fundats.dk/tag/folkeskolemilliarden/


drejer det sig om 407. Der var ytringer om, at det er positivt at tallet ikke er større. 

Hvad vil skolen spare, hvis der lukkes ned i uge 29 og 30? Dette skal beregnes ud fra 

dette års tal. Hvor mange ansatte var der på arbejde i uge 29 og 30? Og hvad var de 

samlede udgifter?  

Kan det egentligt svare sig? 

Hvad vil alternativet være, hvis skolen lukkede i 2 uger? Hvad vil det koste 

menneskeligt for de berørte familier, hvis de mangler pasningsmuligheder i 2 uger?  

Og hvad med nødpasning? 

 

 

5) Samarbejde med Nørrebjergskolens bestyrelse  

   

• Opfølgning på referat fra møde med NS-bestyrelse - tilsendt ifbm. udsendelse af 

referat fra bestyrelsesmødet den 12. august 

• Formålet med samarbejdet? Hvad skal det føre til? Jens Peter ringer til Maja for at 

høre om det har interesse at styregruppen mødes? Der tages udgangspunkt i referatet 

fra sidst. 

• Konklusion 

  

6) Evt.  

 

7) Kommende møder   

   


